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Styremøte, Lokførerskolen  Møte nr.:  3-2024 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  Dato: 13.5.2024 

Sted:  Posthuset, 21 etg, rom Sjøsiden,2131  Klokken 1400-1600 

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: 3 

 Innkalt: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Eirik Hågensen (Jdir) (På teams), Pål Danielsen 

(Jdir) Rolf Ringdal (Norsk lokomotivførerforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), 

Katja Jorinde Sandvik (studentrepresentant 2-24), Mekonnen Germiso 

(Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Guro Ruud Cedell (Jernbanevirksomhetenes 

sikkerhetsforening), Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund), 

Fravær:  

Kopi til: Roy Ero Mellombråten (vara- Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Marianne Ljosåk 

(vara – Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Erik Larsson (vara - Norsk 

Lokomotivførerforbund),     
 Plan for dagen: 

 
Mat og drikke vil bli servert i starten av møtet. (lunsj) 
 

 Godkjenning av innkalling og referat 
 

•  Informasjonssaker 

• Kandidater som ikke har blitt tilbudt sertifisering i foretak 

• Medarbeiderundersøkelsen  

• Studentsamling 

• Medisinsk skikkethet – Møte med Statens jernbanetilsyn jf. Forskrift Lokførerskolen § 3-6   

• Studentsak: Fagskoleloven § 15, Læringsmiljø  

• Utvikling av læremidler (Øyvind Gunnestad) 

Saksnr.  

10 Opptaksrapport fra mars 2024 
Vedlegg: 1 Opptaksrapport 2024 
Vedlegg 2: Markedsføringsrapport 
 
Opptaket har gått bra i år. 
 
Jernbanedirektoratet har bedt skolen om å ha et opptak på 48 studenter til stedbundet studie og 
20 studenter til samlingsbasert deltidsstudie. Til sammen 68 studenter. 24 har inntak høsten 
2024 og 48 har inntak våren 2025.   
 
Når søknadsfristen gikk ut 1. mars hadde 1513 personer søkt skolen. Omtrent 84 % av 
kandidatene er kvalifisert for studiene. I Norge var det 15742 søkere til nesten 500 
fagskoleutdanninger gjennom Samordna opptak i 2024. 9,6 % av alle søkere søkte 
Lokførerskolen. 
 
Opptaket har hatt mål i å øke andelen søkere fra Nord- og Sør- og Vest-Norge og at flere kvinner 
søker opptak. Skolen har ikke klart å øke andelen fra Nord- og Vest-Norge, men fra sør har vi hatt 
en oppgang. 
 
 
 

https://lovdata.no/forskrift/2017-04-27-636/§3-6
https://lovdata.no/lov/2018-06-08-28/§15
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2023 2024 

Østlandet 63,5 % 66,8 % 

Vestlandet 13,7 % 13,6 % 

Midt-Norge 10 % 10,5 % 

Nord-Norge 5,8 % 4,3 % 

Sør-Norge 3,8 % 4,8 % 

 
 Kvinneandelen øker også noe fra i fjor. Skolen har fått 252 kvalifiserte kvinnelige søkere. 
 
Skolen arbeider fortsatt p.t. med å vurdere kandidater gjennom helsetester. Per 2.5.2024 hadde 
vi hatt 92 kandidater på helsetest. 51 kandidater hadde blitt godkjent. Skolen er bekymret for at 
frafallstallet er høyt. (Omtrent 45 % frafall. Tidligere har det vært omtrent 30 %) Skolen og 
heleslevernadøren vil evaluere testingen senere i år 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

11 Samlingsbasert studie - oppstart 
Vedlegg: 3 
 
Styret har bedt om en oppdatering i hvert styremøte om samlingsbasert studie med nettsamlinger.  
 
Kull 4-24 er i gang med nettbasert opplæring med samlinger. Opplæringen startet med en fysisk 
samling på skolen 22. april.  
Målet med samlingen var å gi studentene en innføring i fagstoffet ved hjelp av praktiske øvelser, 
bli kjent med medstudentene og lærerne for et godt læringsmiljø, samt få en grundig innføring i 
digitale verktøy. Studentene var ute på skolens 69-sett og vogner, kjørte togsimulator, var i VR og 
bygget banestrekninger ved hjelp av Brio.  
I tillegg var det fokus på å gi en god innføring i de digitale verktøy som de må kunne beherske når 
de nå skal jobbe selvstendig med fagstoffet.  
 
Gjennomføringen av samlingen gikk som planlagt. Studentene har levert evaluering av første 
samling, og som man kan se av vedlagte rapport er det gjennomgående gode resultater og 
studentene virker svært fornøyde med gjennomføringen.  
Faglærerne deler studentene sin opplevelse av at første samling var vellykket. 
 
De neste ukene vil det være selvstudium knyttet til emnet førerbevis, i tillegg til digitale samlinger. 
Tema vil blant annet omfatte personlig sikkerhet, før de skal ut i praksis i tog i slutten av mai.  
Studentene vil få tett oppfølging av faglærerne deres, med to ukentlige digitale samlinger, i tillegg 
til ukentlig veiledning i gruppe og enkeltvis ved behov. 
 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

12 Tertialrapport: 1. tertial 
Vedlegg 4 
16. mai skal skolen rapportere på 1. tertial.  
Tiltak i virksomhetsplanen er arbeid med KI-verktøyet; Co-pilot, skikker behandling av 
personopplysninger, møte det nye kullet 4-24. Skolen kan svare dette positiv ut. 
 
VI har hatt flere emneevalueringer som gir en totalscore på 4 av 5 
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Skolen har fått en avviksmelding som gjelder læringsmiljøet. Rektor informerer muntlig om 
saken.   
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

13 Oppfølgingssaker fra forrige styremøtet 

vedlegg 5 og 6 
 

1. Spørsmål fra forrige styremøte 28.2.24 sak 4 (rektors fullmakter):  

I møtet ble det stilt spørsmål om også styret kunne delegere ansvaret for å 
bestemme kompetanse for ansatte. Skolen vil undersøke og komme tilbake til 
saken i neste styremøte. 

 
Rektor mener at saken er ivaretatt gjennom den delegeringen rektor har fått av styret jf. 
§ 21 i fagskoleloven. I loven pekes det på oppnevning av sensorer. I tillegg henter skolen 
inn undervisningspersonell etter styrets retningslinjer som er vist i (Krav til kompetanse 
for ulike kategorier Undervisningspersonell), vedlegg 6. 
Fast ansatte ansettes gjennom Jernbanedirektoratet, der Lokførerskolen er en seksjon.  
 
Rektor mener skolen ikke har behov for at styret delegerer nye fullmakter i denne saken. 

 
2. Spørsmål fra forrige styremøte 28.2.24 sak 5 (Behandling av personopplysninger i 

studieadministrasjonen):  
Styret ønsker at skolen kvalitetssikrer dokumentene med Personvernombudet i 
Jernbanedirektoratet 

 
Rektor var usikker i forrige møte om kvalitetssikringen med personvernombudet i 
Jernbanedirektoratet. I etterkant av møtet fikk rektor bekreftet at skolen og personvernombudet 
har vært i nær dialog, og at hun ikke har noen merknader på hvordan skolen ivaretar 
personvernet ved Lokførerskolen.  
I ettertid (30.mai) har ledergruppen i Jernbanedirektoratet vedtatt en policy for personvern som 
skolen følger og der skolen er spesielt nevnt (vedlegg 5) 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

14 Eventuelt 
 

  

 Styremøter høst 2024 er planlagt 19. september og 21. november 
 

 

https://lovdata.no/lov/2018-06-08-28/§21

